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Další atentát. Fico tvrdě obvinil slovenskou opozici
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Slovenská koalice Směr-SD, Hlas a SNS uspořádala tiskovou
konferenci, na které její zástupci prohlásili, že pokud na
Slovensku dojde k dalšímu atentátu, plnou vinu za něj ponese
liberální opozice. A premiér Robert Fico, který v květnu atentát
přežil, promluvil i mimo tiskovou konferenci. Proti médiím i proti
liberální opozici. Tvrdě.

Sdílej
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V souvislosti se situací na slovenském ministerstvu kultury vyrazili do
ulic nespokojení občané.

Tamní vládní koalice Směr-SD, Hlasu a SNS okamžitě vystoupila
s prohlášením, kde nešetřila ostrými slovy.

„Nemůžeme respektovat neschopnost liberálních médií, politických
neziskovek a opozice akceptovat výsledky parlamentních voleb,
která se projevuje šířením lží, nenávisti a hysterie. To vše vedlo k
atentátu opozičního aktivisty na předsedu vlády Slovenské republiky
Roberta Fica 15. května 2024 v Handlové,“ stojí v prohlášení
slovenské vládní koalice.

Členové kabinetu sice veřejně říkají, že respektují právo občanů
vyjadřovat svůj názor a protestovat, ale jedním dechem dodali, že
pokud snad v budoucnu dojde na Slovensku k dalšímu atentátu,
ponesou za něj odpovědnost výše jmenovaní aktéři.
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„Proto s plnou vážností veřejně prohlašujeme, že pokud dojde k
dalšímu atentátu nebo útoku na koaličního činitele, tak politická
opozice vedená M. Šimečkou a B. Gröhlingem za to bude plně
zodpovědná,“ vypálila vládní koalice.

Krátce poté se o slovo přihlásil i slovenský premiér Robert Fico. Ani
on si nebral servítky.

„Vždycky jsem respektoval právo lidí protestovat. Protesty
organizované politickými stranami jsou přirozenou součástí politické
práce. Proto jsem nikdy nenadával protestujícím, že jsou dezoláti,
opice nebo lidská lůza,“ začal Fico zvolna s tím, že liberální média a
opozice používá podobná slova při popisu voličů vládní koalice.
Ihned poté zdůraznil, že podle zákonů Slovenské republiky
nerozhoduje o směrování státu ulice, nýbrž vláda a parlament. A
jako předseda vlády nevidí sebemenší důvod pro personální změny
v kabinetu. Jak ministr vnitra, tak kritizovaná ministryně kultury za
SNS Martina Šimkovičová jednají z premiérova pohledu v souladu
se zákonem, což podle Fica znamená, že jejich kroky jsou
v pořádku.
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Opoziční protest v Bratislavě se ale nesl v duchu, že vládní koalice
„je v podstatě banda zločinců, která znásilňuje, vraždí, která je
hloupá a která by měla dobrovolně odstoupit a odevzdat moc
šéfredaktorům Denníku N, Sorosovu deníku SME a Aktualitám“,
rozčílil se Fico.

Jedním dechem dodal, že ministryně kultury musela v reakci na
protesty dostat vyšší ochranu a ironicky poznamenal, že jsou snad
organizátoři protestu, novináři a neziskové organizace spokojení.

„I včera se skandovalo Fico do basy. Zaprvé, nevím, za co bych měl
jít do vězení. Zadruhé, řeči o smíření vydrželi liberálním médiím a
opozici v parlamentě 4 dny. Zatřetí, alespoň ze slušnosti mohli
počkat, až se úplně uzdravím. A za čtvrté, právě takovéto hecování
bez jakýchkoliv důkazů vede k atentátu,“ soptil Fico s tím, že opozice
v čele s Šimečkou z Progresivního Slovenska vždy jen čekají na to,
co jim nařídí liberální média a neziskové organizace. Podle Fica se
tak chovají jako političtí puberťáci, kteří nedokážou odvádět
skutečnou politickou práci.

Psali jsme:

„Vyházet ty, kdo tvrdili, že Rusko prohraje.“
Vidlák dal recept
Síkela měl při nákupu inkasovat ještě 20 miliard.
Češi zaplatí, varuje Noveský
Jakub Železný po konci pořadu Fridrichové.
Žantovského skutečně překvapil
Odejde, jak přišla. Veterán slovenské politiky o
Fialově vládě
Přidejte si PL do svých oblíbených zdrojů na
Google Zprávy. Děkujeme.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Vyhazet-ty-kdo-tvrdili-ze-Rusko-prohraje-Vidlak-dal-recept-760022
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Vyhazet-ty-kdo-tvrdili-ze-Rusko-prohraje-Vidlak-dal-recept-760022
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Sikela-mel-pri-nakupu-inkasovat-jeste-20-miliard-Cesi-zaplati-varuje-Novesky-759922
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Sikela-mel-pri-nakupu-inkasovat-jeste-20-miliard-Cesi-zaplati-varuje-Novesky-759922
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Jakub-Zelezny-po-konci-poradu-Fridrichove-Zantovskeho-skutecne-prekvapil-759786
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Odejde-jak-prisla-Veteran-slovenske-politiky-o-Fialove-vlade-759538
https://news.google.com/publications/CAAqBwgKMPC5pQsww8S9Aw?hl=cs&gl=CZ&ceid=CZ%3Acs
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Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co
chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli?
Zaregistrujte se ZDE.
reklama
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Ing. Patrik Nacher byl položen dotaz

Proč používáte různý metr?

Dobrý den, oceňuji, že když je někdo z ANO z něčeho obviněn,
nestrkáte hlavu do písku a situaci většinou dost rychle řešíte. Na
druhou stranu, nebylo by lepší počkat až na pravomocný rozsudek?
A jak vysvětlíte, že jste stejně nepostupovali, když byl obviněn sám
Babiš? Přijde mi to docela dost parado...

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 0

 
 

https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Patrik-Nacher-61231
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Ing-Patrik-Nacher-61231
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=158984

